
ANONYMIZOVANÁ VERZE

ZÁ P I S
z 3. veřejného Zasedání zastupitelstva města Osek, které se konalo

dne 9.3.2022 od 17:00 hodin

Př í tomni: Mgr.  Luboš Čapek

Michaela  Formánková

Miloš  Fuchs,  DiS.

Ing.  J i ř í  Hl inka

Jan Charvát

Ing.  J i ř í  Král

Ing.  Josef  K řemen

Ing.  Hana K řemenová

Mgr.  J iř í  Linda

Ing.  J i ř í  Macháček

Josef  Müller

Bc.  Bohumil  Nohej l

Ing.  Lenka Ř íhová

Jiř í  Sirotek

Mgr.  Jan Sklepník

Omluveni : MUDr.  El iška Humlová

Mgr.  Mart in  Charvát

J iř í  Kučera

Vilém Macháček

Michal  Šimánek

Michal  Zenk

Nep ř í tomni:

Hosté:

Předsedaj íc í : Ing.  J i ř í  Macháček

Ověřovatelé: Ing.  J i ř í  Král

Mgr.  Jan Sklepník

Návrhová komise: Josef  Müller

Ing.  Lenka Ř íhová

Číslo

bodu

Bod

Komentář

1. Zahájení 3. Zastupitelstva města

Jednání  Zastupitelstva města  Osek zahájil  starosta Ing.  Jiří  Macháček v 17:00 hod.  Přivítal

přítomné členy zastupitelstva a konstatoval, že zasedání Zastupitelstva města Osek bylo řádně

svoláno a je usnášeníschopné. Dále předložil program jednání a informoval členy zastupitelstva i

přítomnou  veřejnost  o  nutnosti  dodržování  vládních  nařízení,  týkající  se  nošení  ochrany

dýchacích cest,  použití  dezinfekce na ruce a dodržování 2 metrových rozestupů,  pokud je to

možné. Z průběhu zasedání je pořizován zvukový záznam.

Konstatuji,  že  je  přítomno  14  členů  ZM,  tudíž  nadpoloviční  většina  a  zastupitelstvo  je



usnášeníschopné.

Omluveni jsou  Mgr. Martin Charvát, Jiří Kučera, Vilém Macháček, Michal Zenk, MUDr. Eliška

Humlová.

2. ZM/17/2022 Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu a zapisovatelky

Zastupitelstvo města schvaluje

návrhovou komisi ve složení: Ing. Lenka Říhová, Josef Muller

ověřovatele zápisu ve složení: Ing. Jiří Král, Mgr. Jan Sklepník

Jako zapisovatelku: Helena Řezáčová, DiS.

Ing. Macháček - Přednesl bod programu.

Hlasování

Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

Jmenovité hlasování

Návrh 1

Ing. Josef Křemen - Pro, Ing. Hana Křemenová - Pro, Mgr. Martin Charvát - Nepřítomen, Jan Charvát - Pro, 
Jiří Kučera - Nepřítomen, Ing. Jiří Hlinka - Pro, Miloš Fuchs, DiS. - Pro, Vilém Macháček - Nepřítomen, 
Ing. Jiří Macháček - Pro, Michal Šimánek - Nepřítomen, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen, Ing. Jiří 
Král - Pro, Mgr. Jiří Linda - Nepřítomen, Michal Zenk - Nepřítomen, Mgr. Luboš Čapek - Pro, Michaela 
Formánková - Pro, Josef Müller - Pro, Jiří Sirotek - Pro, Mgr. Jan Sklepník - Pro, Ing. Lenka Říhová - Pro, 
Bc. Bohumil Nohejl - Pro

3. ZM/18/2022 Schválení programu 3 .Zastupitelstva města Osek

Zastupitelstvo města schvaluje

program jednání 3. Zastupitelstva města Osek:

1. Zahájení 3. Zastupitelstva města - Starosta

2. Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu a zapisovatelky - Ing. Jiří Macháček

3. Schválení programu 3 .Zastupitelstva města Osek - Bc. Jana Krtková

4.
Rozpočtové opatření 1/2022-pomoc obyvatelům z krizové oblasti válečného konfliktu - Bc.

Jana Krtková

5. Rozpočtové opatření 2/2022 - pomoc Ukrajině - Lenka Sosnová

6.
Ubytování občanů z krizové oblasti válečného konfliktu do nebytových prostor v majetku

Města Osek - Alena Čurdová

7.
Mimořádné opatření pro přidělování bytů  v majetku města občanům z krizových oblastí

válečného konfliktu - Alena Čurdová

8. Diskuze - Starosta

9. Závěr - Starosta

Ing. Macháček - Přednesl bod programu.

Ing. Macháček - Navrhuji doplnit program o bod 5. Rozpočtové opatření 2/2022 - pomoc Ukrajině.

Hlasování

Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

Jmenovité hlasování



Návrh 1

Ing. Josef Křemen - Pro, Ing. Hana Křemenová - Pro, Mgr. Martin Charvát - Nepřítomen, Jan Charvát - Pro,

Jiří Kučera - Nepřítomen, Ing. Jiří Hlinka - Pro, Miloš Fuchs, DiS. - Pro, Vilém Macháček - Nepřítomen,

Ing. Jiří Macháček - Pro, Michal Šimánek - Nepřítomen, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen, Ing. Jiří

Král - Pro, Mgr. Jiří Linda - Nepřítomen, Michal Zenk - Nepřítomen, Mgr. Luboš Čapek - Pro, Michaela

Formánková - Pro, Josef Müller - Pro, Jiří Sirotek - Pro, Mgr. Jan Sklepník - Pro, Ing. Lenka Říhová - Pro,

Bc. Bohumil Nohejl - Pro

4. ZM/19/2022 Rozpočtové opatření 1/2022-pomoc obyvatelům z krizové oblasti válečného konfliktu

a) Zastupitelstvo města schvaluje

rozpočtové  opatření  č.1/2022  změna  závazných  ukazatelů  v  rámci  ORJ  100-správní  odbor,

zvýšení  výdajů  na pomoc obyvatelům z krizové oblasti  válečného konfliktu ve  výši  200 tisíc

korun. Zvýšené výdaje budou hrazeny z rezervy z el. energii na MěÚ.

b) Zastupitelstvo města schvaluje

poskytnutí  bezúplatného  plnění  formou  ubytování  a  služeb  spojených  s  užíváním  bytů

obyvatelům z krizové oblasti válečného konfliktu, kteří budou ubytování v Oseku  na dobu 3

měsíců, 

Bc. Krtková - Přednesla bod programu.

Ing. Říhová - Prosím o úpravu usnesení, tak jak jsme se dohodli. V této situaci se budeme muset scházet 
častěji. Určitě za 3 měsíce, uvidíme min. 1 - 2, bude potřeba dále rozhodnout o výši příspěvku a bydlení. 
Příchod Mgr. Jiří Linda v 17:10. Počet přítomných zastupitelů 15.

Hlasování

Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení: Přijato

Jmenovité hlasování

Návrh 1

Ing. Josef Křemen - Pro, Ing. Hana Křemenová - Pro, Mgr. Martin Charvát - Nepřítomen, Jan Charvát - Pro, 
Jiří Kučera - Nepřítomen, Ing. Jiří Hlinka - Pro, Miloš Fuchs, DiS. - Pro, Vilém Macháček - Nepřítomen, 
Ing. Jiří Macháček - Pro, Michal Šimánek - Nepřítomen, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen, Ing. Jiří 
Král - Pro, Mgr. Jiří Linda - Pro, Michal Zenk - Nepřítomen, Mgr. Luboš Čapek - Pro, Michaela 
Formánková - Pro, Josef Müller - Pro, Jiří Sirotek - Pro, Mgr. Jan Sklepník - Pro, Ing. Lenka Říhová - Pro, 
Bc. Bohumil Nohejl - Pro

5. ZM/20/2022 Rozpočtové opatření 2/2022 - pomoc Ukrajině

Zastupitelstvo města schvaluje

rozpočtové opatření č. 2/2022 navýšení rozpočtu výdajů celkem o 250.000,-Kč, z toho 200.000,-Kč

jako finanční pomoc pro Ukrajinu prostřednictvím obecně prospěšné společnosti Člověk v tísni a

50.000,-Kč  na  poskytování  obědů  v  jídelně  ZŠ  pro  obyvatele  z  krizové  oblasti  válečného

konfliktu,  případně  jiné  výdaje  spojené  s  integrací  obyvatelů  z  krizové  oblasti  válečného

konfliktu,  kteří jsou ubytováni v Oseku. Zvýšené výdaje budou hrazeny ze zůstatku na běžném

účtu ke konci roku 2021.  

Ing. Říhová - Přednesla bod programu.

Mgr.  Čapek -  Ve spolupráci  s  organizacemi,  začaly  do školy  docházet  děti  z  krizové oblasti  válečného

konfliktu. Máme děti od 6 let -15 let, jeden je možná i starší. Zatím máme doporučení, nechat je v jejich

kolektivu  (komunitě).  Necháme v  tomto  režimu 14  dní.  Máme zde  dokonce  paní  učitelku  ukrajinštiny.

Zaměstnaná  je  na  dobré  slovo.  Řešíme  jakým způsobem zaměstnat.   Rádi  bychom,  aby  se  děti  mohly

stravovat u nás v jídelně.

Ing. Říhová - Doplnění usnesení o možnost rozšíření nákupu jiného zařízení.



Hlasování

Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

Jmenovité hlasování

Návrh 1

Ing. Josef Křemen - Pro, Ing. Hana Křemenová - Pro, Mgr. Martin Charvát - Nepřítomen, Jan Charvát - Pro,

Jiří Kučera - Nepřítomen, Ing. Jiří Hlinka - Pro, Miloš Fuchs, DiS. - Pro, Vilém Macháček - Nepřítomen,

Ing. Jiří Macháček - Pro, Michal Šimánek - Nepřítomen, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen, Ing. Jiří

Král  -  Pro,  Mgr.  Jiří  Linda  -  Pro,  Michal  Zenk  -  Nepřítomen,  Mgr.  Luboš  Čapek  -  Pro,  Michaela

Formánková - Pro, Josef Müller - Pro, Jiří Sirotek - Pro, Mgr. Jan Sklepník - Pro, Ing. Lenka Říhová - Pro,

Bc. Bohumil Nohejl - Pro

6. ZM/21/2022 Ubytování občanů z krizové oblasti válečného konfliktu do nebytových prostor v majetku

Města Osek

Zastupitelstvo města bere na vědomí

ubytování  občanů  z  krizových oblastí  válečného konfliktu  do  nebytových prostor  v  majetku

města Osek po dobu 3 měsíců.  Jedná se prostory v objektu "Euroblok", Roosveltova ul.,  čp.

183 a nebytové prostory v objektu Smetanova ul., čp. 573, Osek. Operativně bude o umístění

těchto občanů rozhodovat starosta města Osek. 

p. Čurdová - Přednesla bod programu.

Mgr. Čapek - Jak to vypadá v nebytovém prostoru střediska Smetanova?

p. Čurdová - V prostorech se opravil rozvod vody, instaloval se nový bojler na ohřev vody, nové baterie.

Nainstalovala se kuchyňská linka, proběhl úklid, bude instalována pračka.

Ing. Macháček - Všechny byty a nebyty byly vybaveny z darů.

░░░░ ░░░ - Je zde nabídka darování oblečení. V případě zájmu kontaktujte firmu Kloktex.

p. Čurdová - Chtěla bych poděkovat všem dodavatelům, že okamžitě reagovali a hned opravy řešili.

Ing.  Macháček -  Chtěl  bych také  poděkovat  SMO, s.r.o  za  odvedenou práci,  zaměstnancům za ochotu.

Stěhovali nábytek nahoru a dolů. Pak správnímu odboru MěÚ Osek p. Krtkové a jejímu týmu.

Hlasování

Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

Jmenovité hlasování

Návrh 1

Ing. Josef Křemen - Pro, Ing. Hana Křemenová - Pro, Mgr. Martin Charvát - Nepřítomen, Jan Charvát - Pro,

Jiří Kučera - Nepřítomen, Ing. Jiří Hlinka - Pro, Miloš Fuchs, DiS. - Pro, Vilém Macháček - Nepřítomen,

Ing. Jiří Macháček - Pro, Michal Šimánek - Nepřítomen, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen, Ing. Jiří

Král  -  Pro,  Mgr.  Jiří  Linda  -  Pro,  Michal  Zenk  -  Nepřítomen,  Mgr.  Luboš  Čapek  -  Pro,  Michaela

Formánková - Pro, Josef Müller - Pro, Jiří Sirotek - Pro, Mgr. Jan Sklepník - Pro, Ing. Lenka Říhová - Pro,

Bc. Bohumil Nohejl - Pro

7. ZM/22/2022 Mimořádné opatření pro přidělování bytů v majetku města občanům z krizových oblastí

válečného konfliktu

Zastupitelstvo města bere na vědomí

změnu pravidel v přidělování bytů v majetku města Osek po dobu 3 měsíců vzhledem k současné

situaci  v  krizové  oblasti  válečného  konfliktu.  Operativně  o  přidělení  bytů  bude  rozhodovat

starosta města Osek.

p. Čurdová - Přednesla bod programu.

Ing. Macháček - Možná budeme mít k dispozici ještě 2 byty. Jeden je ještě uzavřen v dědickém řízení, druhy

musí do rekonstrukce.



p. Muller - Revitalizace bytu může trvat až 3 měsíce. Jen dodávka na dveře je 6-8 týdnů.

Ing. Říhová - Udělejte nezbytné opravy, ne revitalizaci.

Hlasování

Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

Jmenovité hlasování

Návrh 1

Ing. Josef Křemen - Pro, Ing. Hana Křemenová - Pro, Mgr. Martin Charvát - Nepřítomen, Jan Charvát - Pro,

Jiří Kučera - Nepřítomen, Ing. Jiří Hlinka - Pro, Miloš Fuchs, DiS. - Pro, Vilém Macháček - Nepřítomen,

Ing. Jiří Macháček - Pro, Michal Šimánek - Nepřítomen, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen, Ing. Jiří

Král  -  Pro,  Mgr.  Jiří  Linda  -  Pro,  Michal  Zenk  -  Nepřítomen,  Mgr.  Luboš  Čapek  -  Pro,  Michaela

Formánková - Pro, Josef Müller - Pro, Jiří Sirotek - Pro, Mgr. Jan Sklepník - Pro, Ing. Lenka Říhová - Pro,

Bc. Bohumil Nohejl - Pro

8. Diskuze

Ing. Macháček - Zajistili jsme pro objekty internet. Budeme příští týden realizovat instalaci. Bungalovy v

autokempu nejsou vhodné nyní v zimě pro ubytování občanů z krizové oblasti válečného konfliktu. Jističe

nezvládají více přímotopů pro vytápění bungalovů.

Ing. Říhová - Nebude pořád zima.

Ing. Macháček - Necháme v záloze.

Ing. Macháček - Ve spolupráci s Charitou Most a Úřadem práce se v pondělí uskuteční ve společenském

centu schůzka s občany z krizové oblasti válečného konfliktu s pomocí se zprostředkováním pracovních

příležitostích.  Zprostředkováváme potravinovou pomoc ve spolupráci  s  Charitou Most.  Další  sbírka je  s

Červeným křížem, vybírá se zdravotní materiál.

Mgr.  Sklepník -  Lékařskou pomoc nabízí MUDr. Králová pro děti z krizové oblasti válečného konfliktu.

Ing. Macháček - Víme o tom, kontaktovali ji. Očkování dětí do školek, je dojednáno, musíme jen předem

objednat, aby byl potřebný počet dávek.

Ing. Křemenová - Uvažovali jste o dalších prostorech pro ubytování?

Ing. Macháček - Hledáme, ale bohužel město Osek už nic dalšího nemá.

Ing. Křemenová - Kdy bude zkolaudovaný Kulturní dům Stropník?

Ing. Macháček - Po zkušebním provozu.

Ing. Křemenová - Je možné tam někoho ubytovat?

Ing. Macháček - Ne není.

Ing. Křemenová - Co společenské centrum?

Ing. Macháček - To už můžeme ubytovávat i v tělocvičnách ve školách.

Ing. Křemenová - Vila Anna? Ty dva malé prostory.

Ing. Macháček - Není žádný volný prostor.

Ing. Křemen - Dle výkresových plánů je v budově 1+0 se sprchou a záchodem.

Ing. Macháček - Nejsem o tom informován.

Mgr. Sklepník - Ubytováni u soukromých objektech? Třeba zámeček?

Ing. Macháček - Zámeček je v rekonstrukci, není možné. O jiných ubytovatelích nevíme. Jedna-li jsme s Ing.

Koskou o ubytování v klášteře. Zatím nemáme žádné nové zprávy.

9. Závěr

Starosta ukončil jednání ZM ve 17:46 a poděkoval za účast.



Ing. Jiří Macháček

Starosta

Ing. Jiří Hlinka

Místostarosta

Zapisovatelé:

Helena Řezáčová, DiS.

Zapisovatelka

Ověřovatelé:

Ing. Jiří Král

Člen zastupitelstva

Mgr. Jan Sklepník

Člen zastupitelstva


